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Referat – Fritidsrådet d. 14. september 2023 19.00-21.00  

Mødested: Hjedsbækvej 7, 9530 Støvring    

Referent: Udviklingskonsulent og sekretær for Fritidsrådet Mads Rasmussen  

Indkaldt: Brian Nymann Christensen (Terndrup IF), Julie Mackenhauer (Løbeklubben Skovløbern 
Rold), Jonathan Linnemann (Støvring Son Taekwondo), Henrik Nyrup (DDS), Henrik 
Christensen (AOF), Jan Vestergaard (LOF), Christina Buhl (Støvring Rideklub), Pia Pol-
lard   

Afbud: Brian Nymann Christensen (Terndrup IF), Julie Mackenhauer (Løbeklubben Skovløbern 
Rold), Jonathan Linnemann (Støvring Son Taekwondo), Christina Buhl      

 

 

Dagsorden Referat  

1. Rundvisning    

2. Drøftelser af budget 2024  

Høringsmateriale er tilsendt  

Fritidsrådet stiller sig generelt negativt og ufor-
stående over for budgetforslaget. 

 

Fritidsrådet ser ikke at der er muligt at realisere 
deres handleplan med budgetforslaget. 

 

Budgetforslaget rejser spørgsmål om hvad Ud-
valget vil med Rådet. Særligt når det er et lov-
pligtigt råd.  

- Hvad skal serviceniveauet være?  

- Hvad forventes der egentlig af rådet  

- Og Hvilke opgaver forventes det at rå-
det skal løfte?  

 

Budgetforslaget er demotiverende for fritidsrå-
dets arbejde og foreningslivet generelt 

 

Det bliver vanskeligt for foreningslivet af udvik-
le sig under de forhold som budgetforslaget 
varsler.  

 

Hvis der skæres i Fritidsrådets udviklingspulje 
tager man udvikling og motivation fra fritidsrå-
det og fritidslivet generelt og udvikling bliver 
meget vanskeligt. Administration af puljen vil 
kræve uforholdsmæssig meget arbejde ift hvad 
der kan bevilges.  

 

Budgettet for kultur og fritidsområdet er så 
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relativt lille at det ikke vil rede kommunens 
økonomi at sparre så meget på området. Til 
gengæld er det et vigtigt område som påvirkes 
meget af besparelserne.  

Under de forhold som budgetforslaget varsler 
bliver svære at få gode folk til at stille op til 
Fritidsrådet. 

 

Dem som i sidste ende skal betale for besparel-
sen bliver borgerne og de foreningsaktive som 
skal betale et højere kontingent eller modtage 
et dårlige tilbud.  

3. Høringspraksis og høringssvar Mads Rasmussen samler noter fra møde og 
sender til Henrik Nyrup.  

Henrik forfatter høringssvar og sender til øvrige 
medlemmer til korrektur.  

Høringssvaret ønskes kort med nogle fængende 
overskrifter og specifikke punkter på fritidsom-
rådet som kommenteres. Der ønskes også en 
kort generel kommentar om budgettets påvirk-
ning af kulturområdet. 

4. Fritidsrådets fremtidige rolle  

- Sekretariatsbetjening  

- Opgaver og forventninger 

Fritidsrådet ønsker en afklaring af hvad man 
politisk vil med rådene.  

Det forventes alt andet lige at servicering af 
rådene i den nærmeste fremtid bliver forringet. 

Udviklingskonsulent Tina Lauritsen bliver fore-
løbig kontaktperson for Fritidsrådet. 

5. Eventuelt -  

6. Næste møde Næste møde i Fritidsrådet er 11. december (19-

21)  

Lokation tilgår  

 

 


